
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Driftsutvalget 

Møtested:  Enhet Drift og anlegg, Moan 

Dato: 07.12.2022 

Tidspunkt: 13:00 – 16:10 

 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Janne Kathrine Jørstad Larsen leder SP/H/FRP/KRF  

Nina Egenæs Groven nestleder SP/H/FRP/KRF  

Morten Langdal medlem SP/H/FRP/KRF  

Kim Karim Nilssen medlem SP/H/FRP/KRF  

Marit Kristine Murås Fosså medlem SP/H/FRP/KRF  

Geir Skjesol medlem SP/H/FRP/KRF  

Vegard Austmo medlem AP  

Tone Wanderås medlem AP  

Asbjørn Andre Dypdahl varamedlem AP Gaute Børstad Skjervø 

Gunn Oline Lyngsmo varamedlem MDG/R/V Karl M Buchholdt 

Christer Lajord medlem SV  

 

Fra administrasjonen møtte:  

Navn Stilling 

Heidi Slåtsve 

Marit Elisabeth Aksnes 

Kristin Bratseth 

Guri Marjane Sivertsen 

 

 

 

Janne K. J. Larsen fikk permisjon fra kl. 13:15 før behandling av sak 38/22. Knut-Erik Henrikø tiltrådte 
møtet. 
 
Janne K. J. Larsen tiltrådte møtet kl. 15:00, før avstemming i sak 42/22. 
 
Geir Skjesol fikk permisjon fra kl. 14:50, før behandling av sak 42/22. Knut-Erik Henrikø tiltrådte 
møtet. 



Sak PS 37/22 ble behandlet etter sak PS44/22. 
 
 
Orienteringer: 

• Informasjon, økonomi v/Arnstein Kjeldsen 

• Omvisning og orientering v/enhetsleder Patrik Lindblom 

• Plan for forebygging av omsorgssvikt og atferdsvansker v/prosjektleder Laila Halvorsen og 

enhetsleder Barne- og familietjenesten Anne Karin Veisetaune. 

 

Protokollen er godkjent av: 

 

___________________               _______________________ 

Morten Langdal                            Christer Lajord  
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PS 36/22 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Driftsutvalgets behandling av sak 36/2022 i møte den 07.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Valg til godkjenning/signering av protokoll: Morten Langdal og Christer Lajord 

  

Avstemning: 

Forslag i møtet enstemmig vedtatt 

 

VEDTAK: 

Valg til godkjenning/signering av protokoll: Morten Langdal og Christer Lajord 

PS 37/22 Referatsaker 

Driftsutvalgets behandling av sak 37/2022 i møte den 07.12.2022: 



Behandling  

Forslag i møte: 

Referatsakene tas til orientering. 

Avstemning: 

Enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Referatsakene tas til orientering. 

PS 38/22 Skogn helsetun - lokaler til Hjemmetjenesten Sør 

Driftsutvalgets behandling av sak 38/2022 i møte den 07.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Morten Langdal (SP) fremmet flg. endringsforslag: 

Punkt 7, første setning: stryk «innenfor helsesegmentet» 

Geir Skjesol (SP) fremmet flg. forslag til nytt punkt 8: 

Hvis kommunen i fremtiden har behov for og ser det hensiktsmessig med avlastningsplasser på Skogn 

for yngre personer med demens eller andre aktuelle brukergrupper, skal disse prioriteres når det 

vurderes hvilke lokaler ved Helsetunet som er best egnet. Dette innebærer at det skal være åpning 

for å flytte for eksempel Hjemmetjenesten Sør fra «Nylåna» til andre egnede lokaler. 

Geir Skjesol (SP) fremmet flg. endringsforslag til punkt 6: 

Skogn Forum, sanitetsforeningen og andre frivillige lag og foreninger tilbys evt. tilgjengelige lokaler 

på Skogn helsetun.  

Vegard Austmo (AP) fremmet flg. tilleggsforslag: 

Tillegg: Driftsutvalget beklager overfor ansatte ved Skogn helsetun at det har tatt unødvendig lang tid 

for å sikre ansvarlige arbeidsforhold.  

Punkt 6: stryk «i underetasjen». 

Vegard Austmo (AP) fremmet flg. endringsforslag: 

3. punkt: stryk siste leddsetning 

4. punkt: stryk etter 2023 

6. Skogn Forum, sanitetsforeningen og andre frivillige lag og foreninger tilbys evt. ledige lokaler på 

Skogn helsetun.  

 



 

Avstemning: 

Punkt 1: enstemmig vedtatt. 

Punkt 2: enstemmig vedtatt. 

Endring i punkt 3: Kommunedirektøren bes vurdere behov for inventar. Vedtatt med 10 mot 1 

stemme. 

Endring i punkt 4: Tiltaket igangsettes i 2023. Vedtatt med 7 mot 4 stemmer. 

Punkt 5: enstemmig vedtatt. 

Endring i punkt 6: Skogn Forum, sanitetsforeningen og andre frivillige lag og foreninger tilbys evt. 

tilgjengelig ledige lokaler på Skogn helsetun: Vedtatt med 10 mot 1 stemme. 

Endring i punkt 7: Resterende tilgjengelig areal kan leies ut til andre aktører. Nødvendig oppgradering 

av bygningsmassen må gjenspeiles i en langsiktig leieavtale: Enstemmig vedtatt. 

Nytt punkt 8: Hvis kommunen i fremtiden har behov for og ser det hensiktsmessig med 

avlastningsplasser på Skogn for yngre personer med demens eller andre aktuelle brukergrupper, skal 

disse prioriteres når det vurderes hvilke lokaler ved Helsetunet som er best egnet. Dette innebærer 

at det skal være åpning for å flytte for eksempel Hjemmetjenesten Sør fra «Nylåna» til andre egnede 

lokaler. Enstemmig vedtatt. 

Nytt punkt 9: Driftsutvalget beklager overfor ansatte ved Skogn helsetun at det har tatt unødvendig 

lang tid for å sikre ansvarlige arbeidsforhold. Nedstemt med 8 mot 3 stemmer. 

 

INNSTILLING: 

1. Rapport om tilstanden for Skogn helsetun tas til orientering.  

2. Hjemmetjenesten Sør flytter inn i rehabiliterte og egnede lokaler i nylåna (blått alternativ).  

3. Kommunedirektøren bes vurdere behov for inventar 

4. Tiltaket igangsettes i 2023. 

5. Kommunedirektøren bes legge fram endelig budsjettramme for tiltaket inkl. finansiering i sak om 

gjenbevilgning av investeringsbudsjettet på nyåret 2023.  

6. Skogn Forum, sanitetsforeningen og andre frivillige lag og foreninger tilbys evt. ledige lokaler på 

Skogn helsetun 

7. Resterende tilgjengelig areal kan leies ut til andre aktører. Nødvendig oppgradering av 

bygningsmassen må gjenspeiles i en langsiktig leieavtale 

8. Hvis kommunen i fremtiden har behov for og ser det hensiktsmessig med avlastningsplasser på 

Skogn for yngre personer med demens eller andre aktuelle brukergrupper, skal disse prioriteres 

når det vurderes hvilke lokaler ved Helsetunet som er best egnet. Dette innebærer at det skal 



være åpning for å flytte for eksempel Hjemmetjenesten Sør fra «Nylåna» til andre egnede 

lokaler.  

 

 

PS 39/22 Tildeling av Levanger kommunes kulturpris, ildsjelpris, frivilligpris og 

kulturstipend for 2022 

Driftsutvalgets behandling av sak 39/2022 i møte den 07.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Gruppas forslag – Følgende tildeles priser og stipend for 2022: 

Kulturpris: Solveig Salthammer Kolaas  

Frivilligpris: Ungdomslaget Vårglimt  

Ildsjelpris: Inge Johansen  

Kulturstipend: Oda Røstad  

 

Begrunnelse kulturpris: 

Årets kulturprismottaker har gjennom sitt 48-årige liv engasjert seg i mange sider av Levangers 

kulturliv, og er kjent for både faglig dyktighet, allsidighet, en utrolig inspirasjons- og samarbeidsevne 

og at hun alltid er i godt humør.  

Hun er inkluderende og positiv, med et brennende engasjement for Levangers kulturliv - både for 

barn og voksne. Hun har hatt en finger med i mange ulike kulturarrangement gjennom årene, som 

for eksempel:  

- Pulverkaffeteateret, musikkteateret Huldra, dyktig konferansier på Drømmeaften og fløytist i Frol 

Symfoniorkester. 

Hun har vært leder i Levanger Nye Teater og ansvarlig for imponerende oppsetninger på torget som 

Rapunzel, Narnia og Aristokattene de siste årene  

Hun har samarbeidet med utallige aktører, både blant amatører og profesjonelle blant annet 

formidling av Paul Okkenhaugs musikk  

Musiker og låtskriver i den nye publikumsfavoritten GRAS, som også har satt Levanger på kartet.  

Nylig gjennomført doktoravhandling ved Nord universitet i forskning på Produksjon for scene-faget i 

ungdomsskolen, noe hun også har vunnet nasjonalt gehør for.  

I september i år var hun sammen med GRAS pådriver for å få gjennomført en storslått og 

spektakulær konsertproduksjon i klosterruinene i Munkeby. Hun er nytenkende og 

tradisjonsbærende på samme tid. Hun sier alltid ja, og brer om seg med en raushet, varme og 

entusiasme som antakelig hele Levangers befolkning kan skrive under på. Gjennom sin forskning har 



hun pekt på viktigheten av kultur og samkunst i skolen, og gjennom sitt vinnende vesen og 

engasjement, når hun helt opp til kunnskapsministeren som har invitert Solveig til seg fordi hun har 

funnet forskninga svært interessant.  

Solveig Salthammer Kolaas har ved gjentatt anledninger blir lagt merke til på landsbasis, nå får hun 

også annerkjennelse i Levanger ved å få årets kulturpris.  

 

Begrunnelse frivilligprisen: 

Ungdomslaget Vårglimt ble etablert i 1943, og har siden den gang vært engasjert i å arrangere gode 

tilbud for innbyggerne på Ytterøya, blant annet med teater, LAN, ungdomshus og Paintball.  

I 2020, etter at en By- og bygdelab- undersøkelse viste at innbyggerne på Ytterøya ønsket seg et 

ungdomshus, tok Ungdomslaget Vårglimt på seg oppgaven. Etter mange søknader, møter, 

dugnadstimer og oppussing, er det nå blitt et flott og trygt ungdomshus med mange aktiviteter.  

For å kunne gi det beste tilbudet, har de et husråd som består av 4 ungdommer og 2 fra 

ungdomslagets styre, som sammen finner ut hvordan de ønsker at ungdomshuset skal være.  

Det er inngått en samarbeidsavtale med Levanger kommune som sikrer husleie-utgiftene, og en 

intensjonsavtale med Ytterøy FAU og Ytterøy Helselag for å alltid sikre vakter til stede i 

ungdomshuset. 

Frivilligprisen skal påskjønne frivillig aktivitet utført over tid, inspirere kommunens innbyggere til økt 

frivillig innsats, og sette søkelys på hva frivillig aktivitet betyr for kommunens innbyggere.  

Når man klarer alt dette og samtidig bidrar til at ungdom får et treffpunkt i Ytterøy ungdomshus hvor 

man kan komme som man er, og bli en del av fellesskapet. Mener vi at Ungdomslaget Vårglimt 

virkelig fortjener denne prisen. 

 

Begrunnelse ildsjelpris:  

Årets ildsjelpris går til en som i mange år var aktiv syklist, han har etter hvert hatt alle verv det er 

mulig å ha i sykkelgruppa til IL Sverre. Da han tok over som leder, sto sykkelgruppa i fare for å bli 

nedlagt. Etter 13 år i dette vervet, tok han over ansvaret som leder for IL Sverre hovedlaget. Han har 

også hatt verv i sykkelforbundet der han var sportslig leder i banesykling. Samt vært ansvarlig for alle 

store sykkelritt IL Sverre har arrangert, herunder Norgescupritt, UM, og NM.  

Inge Johansen har i tillegg arbeidet i 20 år for å få på plass Velodromen på Levanger. Bakkegata kom i 

1999, den tok mye av stadion. Allerede da startet planlegginga av Velodromen. Mang en utfordring 

har det vært på veien, men med enorm vilje og innsats har han bidratt gjennom alle disse årene med 

å få ferdig dette prosjektet. Han har også arbeidet mye med Klubbhuset. Han har lagt ned utrolig 

mange dugnadstimer for å få huset i presentabel stand.  

Det er ildsjeler som han som er bærebjelkene i norsk idrett. Tildelingen av ildsjelprisen er en 

annerkjennelse av Inge Johansens enorme bidrag i sykkelmiljøet over mange år.          

 

Begrunnelse kulturstipend: 



Oda Røstad er 18 år gammel, hun bor på en stor gård sammen med mamma Ingrid Munkeby og 

pappa Petter Andreas Røstad, samt sine søsken Jonas og Maria.  

Hun har hele livet drevet på med musikk og drama, går nå siste år på drama-linja på Inderøy. Helt 

siden 2015 har hun vært med i Levanger Nye Teater, hvor hun startet som aktør, i 2021 hun fikk 

spørsmål om å bli inspisient med ansvaret for ca 30 barn i alderen 10-14 år i Levanger Nye Teater sin 

oppsetning «Mysteriet om Juleevangeliet». Noe hun sa JA til og ikke angret et sekund på.  

Samtidig spilte hun teaterstykket «Yggdrasil» på Stjørdal og øvde til gjenåpnings festen som var i 

Trønderhallen hvor hun sang jeg sammen med Petter Andreas Røstads Orkester.  

Hun var også inspisient, skuespiller og kontaktpersonen mellom regissør og aktører på årets 

oppsetning «Burger og brak nå blir det andre boller» med ansvaret for ca 40 barn og ungdom i 

alderen 10-18 år. Hun er ungdomsrepresentant i styret i Levanger Nye Teater. De siste 2 årene har 

hun hatt ansvaret for å koordinere ungdomsgruppa i teaterlaget, der det er 7-8 ungdommer som er 

med.  

Samtidig er hun også koordinator for maskotene på Alti Magneten hvor det er månedlige oppdrag. 

Der har hun blant annet iscenesatt maskotene, utført ansiktsmaling og gjort aktiviteter med barn på 

magneten. I tillegg til møter, kurs og barnehagebesøk med disse maskotene.  

Hun har også sunget på Vømmøl festivalen i tillegg til en del konfirmasjoner. 

Oda ønsker å bruke dette stipendet til å reise rundt og se musikaler for å utvide perspektivet som 

skuespiller og sangerinne. Tanken er også å være med på kurs for videre utvikling innen kunst og 

kultur. Drømmen er en dag å ha regi på en musikal.   

Vi håper stipendet bidrar til at motivasjonen fortsatt er stor fremover, og ønsker lykke til med 

fremtidige planer.  

 

 

Avstemning: 

Forslagene ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Følgende tildeles priser/stipend for 2022: 

Kulturpris: Solveig Salthammer Kolaas  

Frivilligpris: Ungdomslaget Vårglimt  

Ildsjelpris: Inge Johansen  

Kulturstipend: Oda Røstad  

 



PS 40/22 Prioritering av spillemidler til idrettsanlegg 2022/2023 

Driftsutvalgets behandling av sak 40/2022 i møte den 07.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen forslag i møte. 

Avstemning 

Enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING: 

Levanger kommune vedtar følgende forslag til prioritering av spillemidler til ordinære idrettsanlegg 

og nærmiljøanlegg for søknadsperioden 2022/2023: Ordinære idrettsanlegg:  

1. Torsbustaden skisenter AS - Treningsbakken, tiltak slalåmbakke og snøproduksjon (gjentatt)  

2. Torsbustaden skisenter AS - Familiebakken, tiltak slalåmbakke og snøproduksjon (gjentatt)  

3. Levanger kommune - Kunstgressbane Levanger fritidspark med vannings- og undervarmeanlegg 

(gjentatt)  

4. Levanger kommune - Åsenhallen (fornyet)  

5. Torsbustaden skisenter AS - Snøproduksjon Lundsbustaden skistadion (fornyet)  

6. Torsbustaden skisenter AS - Snøproduksjon hoppanlegg (fornyet)  

7. Torsbustaden skisenter AS - Kombinert/sprinttrase og snøproduksjon (fornyet)  

8. IL Aasguten - rehabilitering av lysanlegg Møssingdalen skianlegg (fornyet)  

9. Frol IL - rehabilitering av Nybrotta o-kart til Hoved-NM for 14-16 år (fornyet)  

10. Sportsklubben Nessegutten - rehabilitering av saler klubbhus/samfunnshus (fornyet)  

11. Sportsklubben Nessegutten - rehabilitering av 11er kunstgressbane Nesseguttbanen (fornyet)  

12. Levanger kommune - turveg/GS Sundet (fornyet)  

13. Levanger kommune - Skånestangen sanitæranlegg (fornyet)  

14. Trøndelag fylkeskommune - 2 tiltak Levangerhallen (fornyet)  

 

Nærmiljøanlegg:  

1. Ytterøy IL - trim- og opplevelsestrapp (ny)  

2. Ytterøy IL - lysanlegg til trim- og opplevelsestrapp (ny)  



3. Ytterøy IL - nærmiljøkart (ny)  

4. Levanger kommune – tilrettelagt sti Falstadberget (ny) 

 

PS 41/22 Samisk navn på Levanger by og Levanger kommune 

Driftsutvalgets behandling av sak 41/2022 i møte den 07.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen forslag i møte 

Avstemning: 

Enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING: 

1. Det samiske stedsnavnet for Levanger er Levangke.  

2. Kommunedirektøren bes om å sende en søknad til Kommunal- og distriktsdepartementet om   

godkjenning av «Levangken tjïelte» som offisielt samisk navn på Levanger kommune om vedtaket 

ikke blir påklagd innen fristen. 

 

PS 42/22 Tilstandsrapport for barneverntjenesten i Levanger 2021/2022 

Driftsutvalgets behandling av sak 42/2022 i møte den 07.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Vegard Austmo (AP) fremmet flg. tilleggsforslag: 

Tiltak for å forhindre stor økning i antall fristbrudd ved undersøkelse av enkeltbarns 

omsorgssituasjon, manglende oppfylling av lovkrav ved oppfølging av barn i fosterhjem og Ny 

fordelingsmodell mellom stat og kommune. Legges inn ifm revidering av budsjett. 

Avstemning: 

Austmos forslag falt med 7 mot 3 stemmer. 



Kommunedirektørens forslag til innstilling enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING: 

Tilstandsrapport for barneverntjenesten 2021-2022 tas til orientering. 

PS 43/22 Plan for forebygging av omsorgssvikt og atferdsproblemer 

Driftsutvalgets behandling av sak 43/2022 i møte den 07.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen forslag i møtet 

Avstemning: 

Enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING: 

Levanger kommune vedtar Plan for forebygging av omsorgssvikt og atferdsproblemer. 

PS 44/22 Levanger bo- og aktivitetssenter - Mulighetsstudie 

Driftsutvalgets behandling av sak 44/2022 i møte den 07.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen forslag i møtet 

Avstemning: 

Enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken tas til orientering 



FO 16/22 Spørsmål fra Tone Wanderås (AP) - organisering av løypekjøring på 

Frolfjellet 

Driftsutvalgets behandling av sak 16/2022 i møte den 07.12.2022: 

Behandling  

Spørsmål fra Tone Wanderås (Ap) 

Det har gjennom flere år nå vært en debatt om hvordan løypekjøringa på Frolfjellet skal organiseres. 

Konfliktnivået har vært økende, og det har vært få spor å finne etter en omforent løsning. Dette har 

nå toppet seg gjennom at løypeselskapet har varsla at de vurderer å oppløse selskapet, og at det 

vurderes salg av løypemaskina. Skjer det så blir det et varig tap for alle av oss som trives på fjellet 

vinterstid. Her er det snakk om lett tilgjengelig folkehelse. 

• Kan kommunedirektøren orientere om hva som faktisk har skjedd i denne saken? 

• Hvordan kan kommunen bidra til å få løst denne saken? 

   

Svar fra leder i utvalget: 

Vulusjøen Løypekjøring AS ble stiftet i 2019. Levanger kommune har en eierandel på 20%. 

Selskapet har finansiert drifta med brukerbetaling, tilskudd fra blant annet Levanger kommune samt 

sponsormidler. 

  

Brukerbetalingen har etter 2020 vært innhentet via vippsaksjoner og betaling i bommen til 

Vulusjøvegen driftsselskap SA i form av parkeringsavgift på enkeltturer. Kommunestyret ga i 2019 

veglaget tillatelse til å kreve inn parkeringsavgift i medhold av friluftslovens § 14 og forutsatte at 

midlene skulle overføres til løypekjøringsselskapet. 

 

 I 2021 ble det klart at det ikke er tillatt å kreve inn parkeringsavgift til løypekjøring i medhold av 

friluftsloven. Parkeringsavgift kan brukes til parkeringsplasser og søppelhåndtering i tilknytning til 

denne, toaletter og garderober. Friluftsloven tillater frivillig innbetaling av midler til løypekjøring. 

Dette framgår av Miljødirektoratets veileder til friluftsloven. Friluftsloven er etablert for å sikre 

allmenhetens rett til ferdsel og opphold i naturen. I den grad det er i allmenhetens interesser å 

benytte preparerte skiløyper i det omfang vi har hatt på Frolfjellet de senere årene, må det sies at 

https://www.miljodirektoratet.no/ansvarsomrader/friluftsliv/myndigheter/forvalte-allemannsretten/tillate-avgift-for-tilgang-til-friluftsomrade/


loven er utdatert. Det er også vanlig praksis å finansiere løypekjøring og snøproduksjon med 

parkeringsavgift mange steder i Norge.  

 

Veglaget har årsmøtevedtak fra høsten 2022 om at de kan legge til rette for frivillig innbetaling av 

midler til løypekjøring i bommen. Veglaget har sagt seg villig til å dekke kostnaden med ordningen. 

Det har i etterkant av årsmøtet i veglaget vært dialog mellom styrene i løypekjøringsselskapet og 

veglaget for å lage en avtale om denne frivillige brukerbetalingen. 

  

I etterkant av denne dialogen har styret i løypekjøringsselskapet kommet fram til at den økonomiske 

risikoen er for stor og de har derfor vedtatt at de ikke skal kjøre løyper vinteren 2022/23. Styret 

innkaller eierne av selskapet til orienteringsmøte 13. desember. 

  

Det er heller ikke dekning i vegloven for å øke vegavgifta betydelig for å finansiere løypekjøring. Et 

veglag etter veglovens §56 kan gå med et visst overskudd, men pengene skal i hovedsak gå til 

vegdrift. I dag bidrar veglaget med 150.000 kroner i året til løypekjøringa. Det er en utgift som gir 

vegselskapet ekstra inntekt fordi Vulusjøområdet blir mer attraktivt.  

  

Kommunen har vært aktiv i arbeidet med å få etablert løypekjøringsselskapet helt fra utredningen 

om organisering av løypekjøringa ble laget, og har vært delaktig i dialog med og mellom styrene i 

selskapene fra dag en. Kommunen har også deltatt aktivt som eier i årsmøter og generalforsamlinger 

etter 2019. Kommunedirektøren ser ikke at en har kunne gjort mer i denne saken enn den innsatsen 

som allerede er nedlagt. 

  

Slik situasjonen er nå, trenger løypeselskapet mer sikre inntekter for å kunne drive videre. 

Kommunen bruker årlig 250.000 kroner på skiløypekjøring i Levanger. Disse midlene fordeles i tråd 

med vedtak i PS 77/18, basert på løypetilbudet som gis. Det er i tillegg vedtatt at en vesentlig andel 

av tilskuddet skal gå til Vulusjøen, på bakgrunn av at Vulusjøen er det desidert mest besøkte og mest 

snøsikre utfartsstedet i Levanger. Vulusjøen løypekjøring har derfor mottatt 120-/125000 hver 

sesong siden selskapet ble etablert.  

Kommunedirektøren har i tråd med vedtak i PS 77/18 fullmakt til å fordele tilskuddet til lag og 

foreninger. Idrettsrådet får i tillegg saken til behandling. I samme sak ble det vedtatt at intensjonen 



er at løypetilskuddet økes når dette er økonomisk forsvarlig. I vedtatt Temaplan for idrett, leik og 

fysisk aktivitet er det foreslått en økning fom. 2026, men dette behandles i budsjett- og 

økonomiplan. 

Med den økonomiske situasjonen kommunen er i, finner kommunedirektøren det vanskelig at 

kommunen bidrar med ytterligere midler til Vulusjøen løypekjøring AS.   

Man vet lite om betalingsviljen for å få til løyper på Vulusjøen hos brukerne av løypenettet. 

Kommunedirektøren har vurdert om man skal gi en kommunal garanti for et beløp på 250.000 

kroner, noe som tilsvarer det beløpet løypeselskapet trenger som brukerbetaling i sitt budsjett.  En 

slik garanti vil kun være for sesongen 2022/23, og det forventes at Vulusjøen løypekjøring jobber 

hardt for frivillig brukerbetaling og sponsorer tilsvarende dette beløpet. Det vil kunne gi en pekepinn 

på om den frivillige betalingsevnen er til stede. Samtidig er det ingen garanti for at den frivillige 

betalingsviljen består år og etter år. Erfaringsmessig vil dette variere. Kommunedirektørens vurdering 

er derfor at dette kun bidrar til en løsning for kommende sesong, og at det fortsatt er behov for å 

jobbe frem en langsiktig løsning.  I den forbindelse må det utredes hvordan frivillig betaling kan 

“settes i et system” og gi forutsigbarhet. Idrettsrådet bør involveres. Det kan også tenkes at en 

kommunal garanti blir en sovepute for både aktørene og brukerne, og at brukerne ikke vil betale i 

like stor grad så lenge kommunen uansett har garantert for beløpet.  

Kommunedirektøren er opptatt av å likebehandle alle lag og foreninger som kjører opp skiløyper i 

kommunen. Vulusjøen er et av de mest besøkte utfartsområdene på Innherred, og er av regional 

betydning med brukere fra andre kommuner, spesielt fordi Heståsdalen ofte har tidlig og stabilt 

skiføre. Det finnes imidlertid flere andre steder i kommunen hvor det også legges til rette med 

løypekjøring. I Levanger i dag kjøres det skiløyper rundt omkring i kommunen i regi av ni frivillige lag 

og foreninger når snøforholdene tilsier at det er mulig. Det er totalt fem løypemaskiner fordelt på 

Vulusjøen løypekjøring AS, Ytterøy IL, Skogn IL, Markabygda IL og IL Aasguten. Resterende lag og 

foreninger som kjører løyper benytter ATV eller snøskuter (Ekne IL, Sportsklubben Nessegutten, 

Ronglan IL og Grønningen hytte- og turlag (GHOT). I tillegg er det ei tråkkemaskin i Torsbustaden 

alpinsenter. Klimautfordringene og den geografiske spredningen gjør at Vulusjøen, Lundsbustaden, 

Åsfjellet og til dels Markabygda kan defineres som hovedutfartsområdene. I sesongen 2021/2022 

rapporterte disse aktørene inn denne løypekjøringen: 

Lag Antall dager  Antall km 

Vulusjøen løypekjøring 85 3200 



Skogn IL 64 1963 

IL Aasguten 60 1500 

Markabygda IL 94 1944 

  

Øvrige aktører har heller ikke forutsigbar økonomi, og finansierer løypekjøring med parkeringsavgift, 

tilskudd og frivillig innbetaling med vipps. Kommunal garanti for frivillig innbetaling til Vulusjøen 

løypekjøring AS, vil kunne skape presedens for tilsvarende aktører og tiltak og flere vil få 

forventninger om at kommunen vil kunne gi slike garantier når man tar på seg en økonomisk risiko.  

Torsbustaden skisenter er et annet eksempel og som også er et AS hvor Levanger kommune er 

medeier (30%), og er et anlegg som har stor regional betydning. Skisenteret er avhengig av godt 

besøk i alpinbakken (heiskort) for å dekke sine økonomiske utgifter med for eksempel 

snøproduksjon.  

Det vil være en politisk prioritering om man ønsker å støtte dette tiltaket med en kommunal garanti, 

som beskrevet ovenfor. Risikoen for at en slik garanti vil være presedensskapende er stor. Dermed 

kan den risikoen kommunen tar, strekke seg utover selve garantiordningen for løypekjøring på 

Frolfjellet. 


